
ACTA DEL PLENARI DE LA COMUNITAT del 20 maig 2025 
 
Assisteixen tres membres de l’equip directiu, 6 mestres de l’escola i 6 
representants de famílies al començament de la reunió (17:05). Al llarg 
de la reunió ha anat variant el nombre d’assistents. Finalitza el plenari a 
les 18:10 

1. Aprovació de l'acta anterior. 
ACTA_Plenari_18_de_febrer_de_2025.pdf. S’aprova 

 
2. Calendari escolar i jornada intensiva del curs 2025-26.  

Els dies de lliure disposició es decidiran dijous 22 de maig al Consell 
Escolar Municipal (CEM). La proposta inicial és la següent: 10 
d’octubre, 3 de novembre, 16 de febrer, 13 de març i un altre dia XXX. 
Festa local el 25 maig. 
 
Aprovem també fer jornada intensiva el curs que ve, del 8 al 19 de 
juny. Fa falta també l’aprovació del Consell Escolar.   
 

3. Dades de la preinscripció (I3).  
Hi ha hagut menys preinscripció que l’any passat. L’oferta és de 36 
places (2 línies, 18 alumnes per aula) de les quals 14 són destinades a 
alumnat NESE. Hi ha hagut 31 preinscripcions a I3, de les quals 22 són 
de germans/es i d’aquestes 3 són considerats alumnat amb NESE. Per 
tant, tenim una petita llista d’espera.  
 
Es proposa que a les nostres Portes Obertes es torni a incloure l’itinerari 
a l’edifici de primària en horari lectiu. L’AFA també s’ofereix a 
participar-hi. 

 
4. Debat en relació a la quota material i sortides de l'escola. 

S’explica que, aquest curs, hi ha hagut un volum força elevat de 
famílies que encara no havien pagat absolutament res de quota el 
mes d’abril, ni tan sols havien cedit els xecs escolars. Moltes 
d’aquestes famílies han acabat pagant una part o la totalitat de la 
quota després d’haver-les advertit que els seus fills/es no podrien anar 
a més sortides, aquest curs, si no col·laboraven amb la quota.  

Per un altre costat, hi ha alumnat B (amb necessitats socioculturals 
/econòmiques) que tenim en compte, que han cedit vals escolars i 
han pagat part de la quota.  



Una família exposa que potser la majoria de famílies no saben què 
se’n fa dels diners obtinguts amb la venda de calendaris, ponsèties i 
roses i rosers. Enviarem un mail explicatiu a la comunitat perquè 
tothom comprengui que l’AFA fa un ingrés al compte de l’escola per 
col·laborar amb el pagament de les colònies d’alumnat B. Alhora, es 
proposa que les famílies que no poden pagar tota la quota de 
material i la totalitat del cost de les colònies participin en 
l’organització d’aquestes activitats que serveixen per recaptar diners.  

 
5. Reflexió i debat de l'horari d'obertura de portes d'infantil i primària pel 

curs 2025-26.   

El curs 2025-26 proposem obrir les portes de l'edifici d'infantil i de 
primària a les 9.00, a les 12.30, a les 15.00 i a les 16.30. A infantil, 
la porta dels patinets s'obrirà abans i la porta del pati de les moreres 
també. Recomanem que les famílies amb infants als dos edificis 
acompanyin primer el/la fill/a de primària i després vagin cap a 
infantil perquè considerem que l'entrada "dels mitjans i grans" és més 
àgil/ràpida que la "dels petits". Qui tingui fills als dos edificis que parli 
amb la mestra de referència per fer-la coneixedora. Fa falta 
aprovació al Consell escolar. 

6. Valoracions de les diverses comissions.  
No hi ha cap intervenció. 
 

7. Torn obert de paraula. 
Cal convocar el Consell Escolar la primera setmana de juny.  
 
Pel que fa al curset de piscina, hem sol·licitat que sigui sempre en 
horari de matí, dins de l’horari escolar. En aquest cas, només caldria 
que l’AFA contractés una persona de monitoratge. Encara no tenim 
l’horari del curs que ve confirmat.  

A la reunió d’inici de curs seria molt positiu que les mestres de 
referència de primària demanin a les famílies quina disponibilitat 
tenen per poder participar a grups interactius i així consensuar la 
franja horària més adequada per aconseguir la seva participació.  


